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Abstract (en)
[origin: US4845934A] A false twisted bulky synthetic multifilament yarn of a uniform polymer consisting of at least two filament bundles of different
filament deniers, with the filaments in each of said bundles having the same denier per filament. The smaller denier per filament is less than 1
dtex, and the total denier of the texturized yarn is in excess of 100 times the finer filament denier. For the production of such a multifilament yarn,
the draw ratios of both filament bundles are chosen such that the difference between both draw ratios is smaller than 0.1, and both bundles are
drawtexturized simultaneously at a draw ratio corresponding to the draw ratio of the filament bundle having the coarser denier per filament. Preferred
end uses of the yarn are water-repellent fabrics, dust proof fabrics, and the conductive component of sports wear.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein falschdralltexturiertes voluminöses synthetisches Multifilamentgarn aus einheitlichem Rohstoff, das aus mindestens
zwei Filamentgruppen mit verschiedenem, jedoch in sich im wesentlichen gleichen Einzeltiter besteht. Der feinere Einzeltiter ist kleiner als
1 dtex, und der Gesamttiter des texturierten Garns ist größer als 100mal den feineren Einzeltiter. Bei dem Verfahren zum Herstellen eines
derartigen Multifilamentgarnes werden die Verstreckverhältnisse der beiden Filamentgruppen so gewählt, daß die Differenz zwischen den beiden
Verstreckverhältnissen kleiner als 0,1 ist, und das gemeinsame Strecktexturieren erfolgt dann bei dem Verstreckverhältnis der Filamentgruppe mit
gröberem Einzeltiter. Bevorzugte Einsatzgebiete des Garns sind wasserabweisende Gewebe, Reinraumkleidung und die konduktive Komponente bei
Sportbekleidung.
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